

dōTERRA®

kids

COLLECTION

開售日期  
Starts Sales Date:  
16/6/2020  
11:30 a.m.

溫柔寶貝套裝限時優惠  
Kids Oil Collection Limited Time Offer!



套組內容

Collection Includes:



Body

強韌寶貝複方  
Stronger™

復元寶貝複方  
Rescuer™



Mind

智慧寶貝複方  
Thinker™

平靜寶貝複方  
Calmer™



Heart

安穩寶貝複方  
Steady™

勇氣寶貝複方  
Brave™

送 FREE!  
兒童益生菌 (1盒30包)  
PB Assist Jr (30 Sachets)  
(零售價值 Retail \$400)



- 精油隨身包  
Carrying case with carabiner
- 六個帶有鎖扣的矽膠精油瓶蓋  
Six silicone toppers with carabiners
- 精油使用教學卡片  
Instructional flashcards

SKU 60214389	100PV
會員價 Wholesale	零售價 Retail
HK\$ 925	HK\$ 1,545

數量有限 售完即止 While Stocks Last  
適用於LRP及一般訂單  
Applicable for LRP and Standard Order

溫柔寶貝套裝由六款10毫升滾珠裝的複方精油組成, 可直接使用在孩子嬌嫩的皮膚上。此套裝針對兒童的思維、身體以及情緒三方面特別設計, 讓孩子得到全方位呵護。

The Kids Oil Collection consists of six essential oils in 10 ml roll on package that can be used directly on your child's delicate skin. This series is specially designed for children's thinking, body and emotions, so that children can be fully protected.



### 智慧寶貝複方精油 Thinker™ Focus Blend



**主要功效 Primary Benefits**

- 維持敏銳度和專注力  
Instills a sense of alertness and focus
- 幫助預防分心  
Prevents mental distraction
- 減少心理壓力  
Reduces feelings of mental stress

**How to use?**

如果您的孩子在學習時間不能集中，用智慧寶貝複方精油塗抹在手腕上。

If your children are getting distracted during homework time, pull out **Thinker™ Focus Blend** and apply to the wrists of them.

**成份**  
岩蘭草、薄荷、桔橙、迷迭香、分餾椰子油  
Vetiver, Peppermint, Clementine, and Rosemary in a base of Fractionated Coconut Oil

### 平靜寶貝複方精油 Calmer™ Restful Blend



**主要功效 Primary Benefits**

- 在睡前使用可使心裡平靜，幫助舒適睡眠  
Perfect to use before bed to calm the mind for restful sleep
- 讓身體感受撫慰和放鬆感  
Provides soothing and relaxing feelings throughout the body
- 促進正向且無壓力的情緒  
Promotes a positive stress-free mood

**How to use?**

在睡前使用平靜寶貝複方精油塗抹在手腕上，可以幫助安撫孩子心靈及緩解煩惱，及掌控自己的睡眠習慣。

Apply **Calmer™ Restful Blend** to wrists of children before bedtime to quiet the mind and soothe away worries. In the meantime helping children to take control of their sleeping habits.

**成份**  
薰衣草、卡南迦、佛陀木、羅馬洋甘菊、分餾椰子油  
Lavender, Cananga, Buddha Wood, and Roman Chamomile in a base of Fractionated Coconut Oil

### 強韌寶貝複方精油 Stronger™ Protective Blend



**主要功效 Primary Benefits**

- 促進健康和活力  
Boosts wellness and vitality
- 提供身心支持  
Perfect for daily resiliency when you're not feeling your best
- 舒緩偶發的皮膚刺激  
Comforts occasional skin irritations

**How to use?**

在脖子後面塗一層強韌寶貝複方精油，能提供天然的免疫防禦和提振他們的情緒。

Apply **Strong™ Protective Blend** to the back of your child's neck for an added boost. It supports a natural immune defense and offers emotionally strengthening benefits.

**成份**  
雪松、山雞椒、乳香、玫瑰、分餾椰子油  
Cedarwood, Litsea, Frankincense, and Rose in a base of Fractionated Coconut Oil

### 復元寶貝複方精油 Rescuer™ Soothing Blend



**主要功效 Primary Benefits**

- 減少緊張感  
Reduces tension
- 安撫及舒緩肌肉  
Comforts and soothes muscles
- 帶來活力與舒適  
Improves vitality and comfort

**How to use?**

在戶外活動後，將復元寶貝複方精油塗抹在您孩子的太陽穴、頸部、關節或其他所需區域，以獲得全方位的舒適和輕鬆感。

After outdoor activities, apply **Rescuer™ Soothing Blend** to your child's temples, neck, joints, or other targeted areas for all-around comfort and promoting a relaxing and tension-free environment.

**成份**  
古巴香脂、薰衣草、綠薄荷、花椒、分餾椰子油  
Copaiba, Lavender, Spearmint and Zanthoxylum in a base of Fractionated Coconut Oil

### 安穩寶貝複方精油 Steady™ Grounding Blend



**主要功效 Primary Benefits**

- 幫助鎮定與平衡情緒  
Evokes a calm and balanced mood
- 促進放鬆與平靜感  
Promotes feelings of relaxation and calm
- 幫助專注於重要事物  
Helps focus your mind on what is most important

**How to use?**

上學前，在腳底、手腕或頸部塗上安穩寶貝複方精油，讓整天獲得平靜與安寧的感覺。

Before your child leaves for school, apply **Steady** on the bottom of the feet, wrists or neck to promote feelings of calmness and tranquility throughout the

**成份**  
西印度檀香木、膠冷杉、胡荽、木蘭花、分餾椰子油  
Amyris, Balsam Fir, Coriander, and Magnolia in a base of Fractionated Coconut Oil

### 勇氣寶貝複方精油 Brave™ Courage Blend



**主要功效 Primary Benefits**

- 讓感官活絡有能量  
Energizing and invigorating to the senses
- 調整壓力和焦躁以支持正向情緒  
Supports a positive mood by helping to manage
- 增強信心、勇氣和信念  
Promotes feelings of confidence, courage, and belief in oneself

**How to use?**

在體育賽事、音樂表演、考試或兒童任何困難時期之前使用會有所幫助增強對自己的信心和信念。

Before a sports event, musical performance, test, or any difficult time for children, using courage blend can promote confidence and belief in oneself.

**成份**  
野橘、西印度檀香木、桂花、肉桂、分餾椰子油  
Wild Orange, Amyris, Osmanthus and Cinnamon in a base of Fractionated Coconut Oil